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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het massaal vragen van teveel huur voor 
studentenkamers (ingezonden 22 augustus 2018). 

Vraag 1
Kent u het «Check je kamer rapport» van de Landelijke Studentenvakbond 
(LSVB)? 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de uitkomst van het rapport dat meer dan 70 procent 
van de studenten meer betaalt voor de kamer dan wettelijk is toegestaan? 

Vraag 3
Wat vindt u ervan dat er gemiddeld meer dan 100 euro teveel wordt betaald 
per maand? Beseft u dat dit voor veel mensen, en zeker voor studenten, een 
enorme hoeveelheid geld is? 

Vraag 4
Acht u de resultaten van dit onderzoek representatief nu ruim 14 duizend 
studenten gegevens op de check je kamer site invulden? Zo ja, wat gaat u 
eraan doen dat verhuurders zich wel aan de wet houden? 

Vraag 5
Bent u bereid woningcorporaties aan te spreken nu uit het onderzoek blijkt 
dat huisjesmelkers de wet het vaakst overtreden maar ook woningcorporaties 
soms meer huur vragen dan wettelijk is toegestaan? 

Vraag 6
Bent u het eens dat dit onderzoek aantoont dat het huidige woningwaarde-
ringsstelsel helemaal is vastgelopen en de wettelijke bescherming niet werkt? 
Deelt u de mening dat er sprake is van een papieren werkelijkheid en niet van 
een echte bescherming van studenten tegen woekerhuren nu uit het 
onderzoek blijkt dat mensen volgens de wet recht op een redelijke huur, maar 
70 procent van hen teveel huur betaalt? 
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Vraag 7
Bent u bereid deze misstand aan te pakken door bijvoorbeeld overtredingen 
te beboeten en, in heval van herhaling, verhuurders op een zwarte lijst te 
plaatsen en te verbieden nog kamers aan te bieden, zodat zij gepakt worden 
waar het pijn doet, namelijk in de portemonnee? 

Vraag 8
Bent u bereid om de huurbescherming en de aanpak van misstanden, zoals 
ook het vragen van dubbele courtage – wat eveneens verboden is maar op 
grote schaal gebeurt – veel actiever ten uitvoer te brengen dan nu het geval 
is? Zo nee, waarom niet?
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